
    

敬啟者： 

繳交 2024-2025年度家長教師會會費及校服回收轉贈事宜 

本校家長教師會已成立二十七年，有賴各位家長、老師及同學支持，會務得

以順利進行。根據會章，全校家長均為本會會員，每年會費二十元，請著  貴子

弟於 2025年 1 月 6 日前把會費交給班主任。 

    此外，為支持環保並發揮互助互愛精神，本會將於 1 月舉辦「校服回收轉贈

計劃」，家長可隨緣捐出子女已不合身的校服以轉贈本校有需要之學生。 

收集日期： 2025 年 1 月 3 日至 1 月 8日 

收集地點： 校務處門外 

轉贈日期： 2025年 1 月 18日(當天為家長日)，家長可在學校雨天操場揀選。 

校服要求： 不論尺碼、已清洗乾淨 

此 致  

貴 家 長  

                            佛 教 葉 紀 南 紀 念 中 學  

                              家 長 教 師 會 秘 書  

 

        _________________ 

                                     李曙衛老師  謹啟  

二零二五年一月二日 

備註：兄弟姊妹在本校同時就讀只須繳交一份會費。（由年長的學生繳交） 
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2nd January 2025 

Dear Sir/Madam, 

Payment of the PTA Membership Fee and School Uniform Recycling and Redistribution Programme 
 

Our school’s Parent-Teacher Association has been established for twenty-seven years, 

thanks to the support of parents, teachers, and students, which has allowed our activities to 

proceed smoothly. According to the PTA’s constitution, all parents at the school are members 

of the PTA. The PTA Membership is at HK$20 per family for the first child. Students have to 

submit the membership fee by 6th January 2025. 

In support of environmental protection and the promotion of a spirit of mutual assistance 

and love, the PTA will hold a ‘School Uniform Recycling and Redistribution Programme’ in 

January 2025. This initiative allows parents to donate their children’s ill-fitting uniforms for 

redistribution to students in need at our school. 

 

Collection date： 3rd to 8th January 2025 

Collection location: Outside the school office. 

Redistribution date: 18th January 2025 (Parents’ Day) 

School uniform requirements: Any size, must be cleaned. 

Yours faithfully, 

  Lee Chu Wai   
Lee Chu Wai 

Secretary of PTA 
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